
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság
2008. március 18-án 15:20 órai kezdettel megtartott üléséről

Készült: az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság 2008. március 18-án 15:20 órai kezdettel a 
Monorierdő Község Polgármesteri Hivatal tanácstermében tartott nyílt üléséről.

Jelen vannak: Borbás Elvira bizottsági elnök, Dzsupin Imréné, Tóth Attila, Fehér István, Nagy 
Ágnes Klaudia bizottsági tagok.

Tanácskozási joggal részt vesz: Vargáné Vass Éva jegyző
Megjelentek:  Vad Mária, Dr. Pácziné Félix Anna, Szalai Gábor, Sahin-Tóth Jenőné

Borbás Elvira elnök: A bizottság elnöke köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy a bizottság 
határozatképes, mivel a megválasztott bizottsági tagok öten jelen van.  Az Oktatási, Kulturális és 
Sport Bizottság elnöke a jegyzőkönyv vezetésére felkéri Czékus Józsefnét, a jegyzőkönyv 
hitelesítésére Dzsupin Imréné tagot.

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság a jegyzőkönyvvezető és jegyzőkönyv-hitelesítő 
személyére tett javaslatot 5 igen szavazattal elfogadja. 

A bizottság elnöke javasolja elfogadásra az alábbi napirendi pontokat:

1. Tájékoztató a Szociális Szövetkezet képviselőivel történt tárgyalásokról
2. Egyebek

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság a napirendi pontra tett javaslatot 5 igen szavazattal 
elfogadja.

1. napirendi pont:   Tájékoztató a Szociális Szövetkezet képviselőivel történt tárgyalásokról  

Borbás Elvira: Felolvassa a Szociális Szövetkezet által benyújtott levelet. Elmondja, hogy a 
Szociális Szövetkezettel folytatott megbeszélésről készült emlékeztető, melyet a jelenlévőknek 
kioszt. Elmondja, hogy a Szövetkezetet 7 embert hozta létre, adtak egy útmutatót, melyet az 
internetről töltöttek le, egy pályázati adatlapot, de még nincsenek bejegyezve. Az emlékeztetőben 
elmondottak szerint pályázatokból fogják állni a költséget, 20 millió forintot kapnak erre a célra a 
Szociális Minisztériumtól. Ezt leellenőrizve kiderül, hogy a Szociális Minisztériumtól 3,5 millió 
forintot lehet kapni erre a célra egy szervezetnek. A Szövetkezet a fogyatékkal élőket akarja 
segíteni, de nem tudja kik azok, közvélemény kutatást és igényfelmérést kellene tartani helyben. A 
pályázatukban leírtak szerint együttműködési megállapodást köt Monorierdő Önkormányzatával 
létrejötte után, házi segítségnyújtásra és nagycsaládosok üdültetésére. Borbás Elvira elmondja, hogy 
Monorierdőn ez működik, nem mérte fel a helyzetet.
Tóth Attila: Írni kell egy levelet nekik, hogy hol van a megállapodás?
Borbás Elvira: Elmondja, hogy nem voltak előzetes tárgyalások. A pályázat helyrajzi vonatkozásai 
sem állják meg a helyüket, több ellentmondás is található benne, és ezt a pályázatot be is adták az 
Önkormányzati és Területfejlesztési Minisztériumhoz.
Tóth Attila: Szerinte a Minisztérium be fogja kérni a pályázathoz az említett megállapodást, mely 
nem áll a Szövetkezet rendelkezésére.
Vad Mária: Elmondja, hogy a tárgyalásról készült emlékeztető első részében azt mondják, az 
önkormányzatnak ez semmibe sem kerül, később pedig azt, hogy közművesített telket kell 



biztosítani.
Sahin-Tóth Jenőné: Kérdése, hogy a szövetkezeti tagoknak kell-e tagdíjat fizetniük?
Borbás Elvira: Elmondja, hogy leírják, mely tag mennyi tagdíjat fizetett be.
Vad Mária: Elmondja, hogy nem hiszi, hogy az üdültetést teljesen ingyen tudnák vállalni minden fél 
felé.
Borbás Elvira: Elmondja, hogy a tárgyaláson azt mondták, teljesen ingyen tudják vállalni a 
Minisztériumtól kapott pénzen, mely 20 millió forint. Ennek utánanézve kiderül, hogy ez 
előirányzat, és a konkrét összeg, melyet erre kaphat, 3,5 millió forint. Merész kijelentés, hogy ők 
meg fognak nyerni minden pályázatot. 
Fehér István: Szerinte el kellene ettől határolódni.
Vad Mária: Elmondja, hogy már a faluban beszélnek erről és a jelenlegi feladatellátó nem érti a 
helyzetet és el van keseredve.
Borbás Elvira: Elmondja, hogy a szövetkezet egy tagja monorierdői, így mehetett ki a hír, a 
jelenlegi feladatellátót pedig meg kell nyugtatni. Kiderült, hogy a szövetkezet által leírtak nem fedik 
a valóságot.
Tóth Attila: Felvetése, hogy meg kellett volna hívni őket.
Borbás Elvira: Elmondja, hogy azért nem lettek meghívva, hogy először a bizottság tárgyaljon róla, 
és ha szükséges, a későbbiekben be lehet hívni őket.
Dzsupin Imréné: Szerinte nem felel meg a valóságnak.
Szalai Gábor: Elmondja, hogy a Szociális Bizottság is megkapta ezt a megkeresést, de nem 
tárgyalta.

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság az alábbi döntést hozta 5 igen szavazattal:

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság a Szociális Szövetkezet képviselőivel további 
tárgyalásokat nem kíván folytatni.

2. napirendi pont: Egyebek

a/ Bódi Guszti és a Nagyecsedi Feketeszemek előadás 
Borbás Elvira: Elmondja, hogy a Bódi Guszti és a Nagyecsedi Feketeszemek előadással 
kapcsolatban minden előkészület megtörtént és minden rendben van. A belépési díj elővételben 
1,000.-forint, helyszínen 2,000.-forint, előtte fellép a Bridge együttes, utána hajnalig diszkó. A 
biztosításról a Nemzetőrség gondoskodik.

b/ Majális, Fehér Henrik Kupa, Jujutsu Ifjúsági Kör rendezvények
Borbás Elvira: Elmondja, hogy a Jujutsu Kör kerékpárversenyt szervezne, a Bogárzó Egyesület a 
majálist, a Sportegyesület pedig a Fehér Henrik Kupát. Ezt kell megbeszéli.
Fehér István: Elmondja, hogy május 1-2 lenne a Fehér Henrik Kupa. Az első napon a fiú torna 
lenne, több korosztályban, a környékbeli településekkel, a második napon lenne a lánytorna,  a 
pályán megtartva, büfével. Ez hétköznapra esik. Kerestek szponzorokat, nem csak az egyesület 
pénzből kerül megrendezésre, részt vesz rajta a Ferencváros is. A rendezvény ki lesz plakátolva és 
az újságban is szeretnék hirdetni.
Nagy Ágnes: Elmondja, hogy a Bogárzó Egyesület vállalta egy nap megszervezését a majális 
keretében, de a programok miatt csatlakoznának a harmadik napi rendezvényekhez egy esti 
programmal, diszkóval.
Füzesi Péterné: Elmondja, hogy adtak be kérelmet az önkormányzathoz és a bizottsághoz is, 
pályáztak a Minisztérium felé is. Elmondja, hogy megrendezésre kerül a 4. Monorierdő 
terepkerekező és terepfutó verseny, melyet későbbiekben országos szintre szeretnének emelni. A 
futóversenyt kibővítenék családi futóversennyel és „sörfutóversennyel”. Ez más községekben már 
bevált. Magasabb színvonal biztosítása érdekében pályáztak, hogy legyen egyen póló, a nevezési díj 
minimális, 300.-forint lesz. Tárgyalások folynak egy gyerekcirkusszal, akik fellépnének a verseny 



és eredményhirdetés között, remélhetőleg ingyen. A programok 9-18 óra között kerülnek 
megrendezésre. Szívesen látnak bármely szervezetet, hogy a színvonal emelkedjen, a Jujutsu 
Ifjúsági Körnek ebből bevétele nem származik, amennyiben marad, az az augusztus 20-i 
rendezvényen kerül majd felhasználásra. 
Fehér István: Véleménye szerint, ha a gyerekeknek fizetni kell, nem fognak elmenni a versenyre.
Füzesi Péterné: Nem ért vele egyet, már csak az ajándék póló miatt is, ez Monoron már működik. 
Vad Mária: Kérdése, hogy mennyibe kerül a póló vásárlás, ha nem nyernek a pályázaton?
Füzesi Péterné: Elmondja, hogy a póló és a nyomtatás ára körülbelül 1,000.-forint. A versenyt 
szeretnék hirdetni megyei szinten, és gondoskodni kell az érmek beszerzéséről is. 
Borbás Elvira: Kérdése, hogy minden rendezvény közös plakáton jelenjen-e meg, vagy külön-külön 
gondoskodnak róla. Tudatosítani kell, hogy Monorierdőn ez a majális.
Füzesi Péterné: Elmondja, hogy az embereknek a majális azt jelenti, hogy lesznek vurstlisok is, de 
ezt nem tudják felvállalni.
Borbás Elvira: Véleménye szerint nem kell, ez most egy ilyen majális. Jó lenne, ha a plakátot együtt 
csinálnák a szervezők.
Fehér István: Szerinte el lehetne nevezni májusi napoknak.
Borbás Elvira: Összefoglalja, hogy a program neve májusi napok legyen, legyen egy közös plakát a 
három napról és külön kicsi plakátokat. Felkéri Füzesi Péternét, hogy a plakátot tervezze meg.
Nagy Ágnes: Az újság vállalja a nyomtatást.
Vad Mária: Kérdése Füzesi Péternéhez, hogy a támogatást megkapták-e már?
Füzesi Péterné: Elmondja, hogy egy részét már igen.
Sahin-Tóth Jenőné: Elmondja, hogy az önkormányzat heti utalásban dolgozik, most készül az 
anyag. 
Vad Mária: Kérdése, hogy a nyugdíjasklub megkapta-e már a támogatást és az önkormányzatnak 
kell-e kiértesítenie őket?
Sahin-Tóth Jenőné: Elmondja, hogy aki nem jött be megkötni a megállapodást, az nem. Második 
kérdésre a részleteket nem tudja pontosan.
Fehér István: Ugyanez a kérdése merült fel a sportegyesülettel kapcsolatban.
Sahin-Tóth Jenőné: Elmondja, hogy a Polgármester Úr behívta Komár Istvánt a háromoldalú 
megállapodás megkötésére, de nem jelent meg, ezért újra fel lett hívva, s ez után hozta be az 
adatokat. 
Borbás Elvira: Elmondja, hogy amennyiben a programra nem lesz belépő, akkor indokolt, hogy a 
kemping ingyen legyen kiadva, ezt le kell írni s a testületnek elküldeni.
Sahin-Tóth Jenőné: Elmondja, hogy ezt a Pénzügyi Bizottság tárgyalni fogja csütörtökön s utána 
megy a testület elé.

Több tárgy nem lévén Borbás Elvira megköszöni a bizottság munkáját és az ülést 16 óra 02 perckor 
bezárja.

K.m.f.

Borbás Elvira Dzsupin Imréné
     elnök    jkv. hitelesítő

Czékus Józsefné
                jkv. vezető 


